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Číslo jednací:  Vaše č.j./ze dne:                       Vyřizuje/linka:                Dne:  

DR-konfer./2021                                                                  Eliška Stejskalová                                 19. 10. 2021     

 
 

Zápis 
z Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže,  

která se konala dne 16. října 2021 v Pardubicích 

 

 

 

Účastníci jednání:  

 

 OO ČSCH Blansko (Ing. Jiří Bareš), Brno (Rostislav Valeš), Domažlice (Josef 

Buršík), Frýdek-Místek (Ondřej Ceniga), Hodonín (František Stávek), Hradec 

Králové (Martin Sobotka), Chomutov (Josef Ješetický), Chrudim (Bc. Petr Herynek), 

Jičín (Luděk Werner), Karlovy Vary (Jiří Kaštovský), Kladno (Ing. Jaroslav Boukal), 

Kolín (Pavel Hrubeš), Kroměříž (Lukáš Janečka), Kutná Hora (Jindřich Vondráček), 

Liberec (František Strnad), Litoměřice (Ilona Pleskotová), Louny (Václav Stehlík), 

Mladá Boleslav (Milan Hradec ml.), Náchod (Josef Beran), Olomouc (Karel Novák), 

Ostrava (Ondřej Ceniga – na základě plné moci), Pardubice (Miloš Rejfek), Plzeň 

obl. (Bc. Dita Keslová), Přerov (Michal Stiskálek), Rokycany (Lubomír Kesner), 

Sokolov (Antonín Drbal), Svitavy (Richard Kořízek), Šumperk (Ing. Zdeněk Dráb), 

Tábor (Štefan Kočica), Tachov (Jakub Šedivý), Trutnov (Václav Brdička), Ústí nad 

Orlicí (JUDr. Mikuláš Papoušek), Vyškov (Rostislav Sedlář), Znojmo (Petr Tržil), 

Žďár nad Sázavou (Jiří Štourač). Celkem 35 delegátů – 302 hlasy = účast 54,71 %. 

 ÚOK CHD, KK, předseda Sboru posuzovatelů drůbeže, tajemnice ÚOK CHD: 

Miloslav Hertl, Jiří Král, Ivan Pavel, Václav Rohrer ml., Jakub Šedivý, Josef 

Vilhelm, JUDr. Mikuláš Papoušek, Rostislav Valeš, Ing. Zdeněk Dráb, Ing. Eliška 

Stejskalová. 

 Hosté: Ing. Radek Novotný – místopředseda ÚVV ČSCH, Lubomír Kesner – člen 

ÚVV ČSCH, MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D. – předseda ÚOK CHK, Tomáš 

Červinka – člen ÚOK CHK.  

 Vyznamenaní: Jaroslav Balcar, Jaroslav Vamberský (vyznamenání in memoriam pro 

Jaroslava Kalaše), Luděk Werner, OO ČSCH Pardubice (zástupce Josef Blažek). 
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(Poznámka - hlasy stanoveny dle počtu objednaných členských známek /v základní 

objednávce/ na rok 2021. Na každých započatých 20 dospělých členů počítán jeden hlas. 

Celkový počet všech hlasů je 552 hlasů = 100 %.) 

 

Jednání bylo svoláno v souladu s nařízeními vztahujícími se k aktuální epidemické situaci.   

 

 

PROGRAM:    

 

1. Zahájení  

2. Volba mandátové a návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů 

3. Zpráva mandátové komise 

4. Schválení programu konference 

5. Kontrola usnesení z minulé konference – Jiří Král 

6. Zpráva o činnosti ÚOK CHD za rok 2020 – Josef Vilhelm 

7. Zpráva kontrolní komise za rok 2020 – JUDr. Mikuláš Papoušek 

8. Zpráva o činnosti Sboru posuzovatelů drůbeže – Ing. Zdeněk Dráb  

9. Novelizace Směrnice pro kontrolované čistokrevných plemen drůbeže. 

10.  Genetické zdroje drůbeže – Ivan Pavel 

11.  Kontrolní stanice Lanškroun – Miloslav Hertl 

12.  Zpráva o činnosti chovatelských klubů – Václav Rohrer ml. 

13.  Informace delegáta ČSCH v sekci drůbeže EE za rok 2020 – Peter Žuffa 

14.  Návrh rozpočtu ÚOK CHD na rok 2022 – Ivan Pavel 

15.  Diskuse ke zprávám 

16.  Volba delegáta na Valnou hromadu ČSCH 2021 – Jakub Šedivý 

17.  Usnesení 

18.  Závěr              

 

 

Ad 1)  ZAHÁJENÍ 

 

Jednání svolala Ústřední odborná komise chovatelů drůbeže (dále jen ÚOK CHD) 

prostřednictvím e-mailem rozeslané pozvánky v souladu s aktuálními nařízeními 

souvisejícími s epidemickou situací. Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů drůbeže 
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(dále jen konference) zahájil v 10.15 hodin Josef Vilhelm, předseda ÚOK CHD, jenž celé 

další jednání řídil. Přivítal přítomné hosty.  

 

Informoval, že záznam z jednání je nahráván a po dobu jednoho roku bude uchován 

v Sekretariátu ÚVV ČSCH. Celkový počet mandátů za všechny územní organizace je 552, 

nadpoloviční většina je 277 mandátů. Poté vyzval k uctění památky zesnulých chovatelů.  

 

      ● Jakub Šedivý a Antonín Drbal informovali o počtu přítomných delegátů. Ze 75 

pozvaných územních organizací (OO, obl. org., měst. org. ČSCH) - je přítomno 35 

delegátů s 302 hlasy, nadpoloviční většina je 152 hlasy. Bylo konstatováno, že jednání je 

usnášeníschopné.  

 

 

Ad 2)  VOLBA MANDÁTOVÉ A NÁVRHOVÉ KOMISE, ZAPISOVATELE  

             A OVĚŘOVATELŮ 

 

Byly podány návrhy na členy komisí. Kdo souhlasí s tím, aby mandátová komise pracovala 

ve složení: Antonín Drbal, Jakub Šedivý (oba navržení ÚOK CHD), Josef Ješetický - 

HLASOVÁNÍ : PRO vizuálně většina.  

 

Kdo souhlasí s tím, aby návrhová komise pracovala ve složení: Miloslav Hertl (navržený 

ÚOK CHD), Milan Hradec, Ing. Jaroslav Boukal - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.   

 

Dále Josef Vilhelm uvedl, že jako zapisovatelku ÚOK CHD navrhla Ing. Elišku 

Stejskalovou. Kdo souhlasí s tím, aby zápis z konference zpracovala Ing. Eliška Stejskalová 

– HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.  

 

Následovala volba ověřovatelů. Kdo souhlasí s tím, aby ověření zápisu provedli: Jiří Král 

(navržený ÚOK CHD), Lubomír Kesner, Ing. Zdeněk Dráb – HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně 

většina.  

 

 

Ad 3)  ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 

 

● Informace o počtu delegátů zazněla v úvodu jednání – přítomno 35 delegátů, počet 

mandátů 302.  

 

 

Ad 4)  SCHVÁLENÍ PROGRAMU KONFERENCE 

 

V navrženém programu byl doplněný jeden bod „Novelizace Směrnice pro kontrolované 

chovy čistokrevných plemen drůbeže“. Několik bodů bylo zařazeno v jiném pořadí. Kdo 

schvaluje doplněný a přeskupený program jednání – HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.  
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ÚOK CHD následně udělila pamětní medaile sekce za zásluhy o chovatelství. Medaile 

převzali: zastupující Jaroslav Vamberský (medaile udělena in memoriam Jaroslavu 

Kalašovi), Jaroslav Balcar, Luděk Werner, OO ČSCH Pardubice (převzal Josef Blažek).  

 

 

Ad 5)  KONTROLA USNESENÍ Z MINULÉ KONFERENCE 

 

Přednesl Jiří Král – poslední konference se konala  v roce 2019, žádné ukládací body nebyly 

(z důvodu neusnášeníschopnosti ke konci jednání) přijaty.   

 

 

Ad 6) ZPRÁVA O ČINNOST ÚOK CHD ZA ROK 2020 

 

Josef Vilhelm – zmínil opakovanou nízkou účast delegátů, nekonají se často ani okresní 

aktivy, obdobné je to i v jiných sekcích. Situace si žádá úpravu Stanov ČSCH. 

Zrekapituloval složení ÚOK CHD a kompetence jednotlivých členů. Zmínil se o nedávno 

vydaném dodatku ke Vzorníku plemen drůbeže.  

 

V roce 2018 zahájila činnost kontrolní stanice zřízená při SZeŠ v Lanškrouně. Referoval o 

dotaci na tuto stanici pro rok 2021. Informoval o zakoupení svazové líhně, přechodu na nový 

evropský systém posuzování drůbeže. Porovnal počet uznaných kontrolovaných chovů 

v rámci SZCH a ČSCH.   

 

 

Ad 7) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE ZA ROK 2020 

 

JUDr. Mikuláš Papoušek, předseda Kontrolní komise sekce chovatelů drůbeže (dále jen KK) 

– komise se soustředila na plnění rozpočtu a na činnost pracovních komisí ÚOK CHD, také 

na činnost posuzovatelského sboru – vyplňování oceňovacích lístků a vyúčtování. Zaměřila 

se na kontrolní stanici v Lanškrouně. ÚOK CHD zde působila jako dozor. Proplácelo se 

cestovné těm, kteří budovali kontrolní stanici. Bylo třeba dofinancovat nákup krmiv – 

s těmito náklady nebylo v rozpočtu ÚOK CHD počítáno.  

 

Celkový rozpočet ÚOK CHD dodržela, čerpání nebylo překročeno. V minulosti byl rozpočet 

zatížen náklady na zřízení webové aplikace pro vedení Plemenné knihy drůbeže. 

Konstatoval, že členové pracovních komisí ÚOK CHD nepořizují z jednání zápisy. Navrhuje 

neproplácet těmto členům cestovní náklady, pokud nebude předán zápis z jednání.   

 

Konstatoval, že došlo ke značnému zlepšení ve vyplňování oceňovacích lístků. Kontrola 

účtování posouzení – vše v pořádku. KK konstatuje, že stav hospodaření ÚOK CHD v roce 

2020 a také v roce předešlém byl v souladu s přiznaným rozpočtem, který schválila 

konference. Doporučuje konferenci schválit výsledek hospodaření za uplynulý rok. 
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Ad 8) ZPRÁVA O ČINNOSTI SBORU POSUZOVATELŮ DRŮBEŽE 

 

Ing. Zdeněk Dráb – Sbor posuzovatelů drůbeže má 57 členů a 17 adeptů. Noví posuzovatelé 

ztěžka pokrývají přirozený úbytek posuzovatelů. Posuzování drůbeže je náročné – posuzuje 

se sedm odlišných zoologických druhů. Vloni se konalo 342 výstav s drůbeží – o 40 až 50 % 

méně než předešlý rok. Setrvalým nešvarem je, že organizátoři výstav drůbež neváží. 

 

Nejzávažnější změna - přechod na nový evropský systém posuzování od 01. 01. 2022. 

Důvodem je především avizovaná EV 2024 v ČR. Posuzování v jakémkoliv systému je vždy 

subjektivní záležitost, nezměřitelná, nezvážitelná. Při evropském bodování se neudílejí 

známky, zvíře je hodnoceno jako celek, není rozděleno do pozic. Přednosti – doporučení – 

vady. (Doporučení – co chybí k dokonalosti.) Je to obdobný popisný způsob, pouze 

nehodnocený známkami. Často zaznívají protiargumenty, že není možné provádět 

plemenářské hodnocení. Nelze to však dělat ani v dnešním systému.  

 

Klubům nic nebrání dělat bonitaci. Hlavní náplní klubů je šlechtění. Mezi výstavou a 

bonitací je rozdíl. Při bonitaci se detailně hodnotí znak po znaku. Na výstavě – hodnocení 

výstavní – kvalita zvířat pohledem, výstava je i společenská událost. Plemenářskou práci 

dělají kluby.  

 

Nemáme tzv. „šlechtitelskou pyramidu“, strukturu chovů, nemáme se čeho chytit, snížila se 

užitkovost většiny plemen. Většina populací je z dlouhodobého hlediska neživotaschopná 

bez dovozu. Ubývají chovatelé drůbeže – přibývají chovatelé morčat, křečků, potkanů, 

terarijních a akvarijních zvířat. Úbytek chovatelů také na venkově je citelný, trend k tomu 

směřuje, i na venkově je již velký problém kokrhání kohoutů aj.   

 

Situaci značně ztíží avizované nařízení EU č. 688/2020 (sledování přesunu především 

hospodářských zvířat, kam drůbež náleží, v rámci EU a do jiných zemí. Složité vyřizování 

povolení – nebude možné například z Německa dovážet zvířata).   

 

 

Ad 9)  NOVELIZACE SMĚRNICE PRO KONTROLOVANÉ CHOVY  

             ČISTOKREVNÝCH PLEMEN DRŮBEŽE 

 

Ing. Zdeněk Dráb – dosavadní Směrnice pro kontrolované chovy čistokrevných plemen 

drůbeže (dále jen směrnice) je dobrá, ale je třeba ji v některých bodech upravit. ČSCH je 

pověřený vedením plemenitby čistokrevné drůbeže. Drůbež – hospodářské zvíře. V rámci 

ČSCH je minimum kontrolovaných chovů. Následovala prezentace směrnice, předčítání 

jednotlivých kapitol (návrh směrnice byl delegátům zaslán před konferencí).  

 

Následovala diskuse, zda v rámci uznávacího řízení hradit či nehradit náklady na 

posuzovatele z rozpočtu ÚOK CHD, či zda bude provedeno na náklady chovatele. Původní 



 

 6 

návrh – hradit uznávací řízení z rozpočtu ÚOK CHD. Rada Plemenné knihy drůbeže bude 

schvalovat seznam hodnotitelů, kteří budou provádět uznávací řízení kontrolovaných chovů. 

V roce 2021 bude přijata výjimka – zájemci o uznávací řízení svých chovů se mohou hlásit 

do 15. 11. 2021. (Diskuse ke způsobu hrazení nákladů na uznávací řízení.)  

 

Konference schvaluje předloženou novelizaci Směrnice pro kontrolované chovy 

čistokrevných plemen drůbeže v nezměněné podobě – HLASOVÁNÍ: PRO – vizuálně 

většina.  

 

 

Ad 10) GENETICKÉ ZDROJE DRŮBEŽE 

 

     Ivan Pavel – genetické zdroje, jsou podporované MZe ČR – jsou typem šlechtitelských 

chovů, které mají vlastní metodiku. Uznávací řízení chovů na rok 2021 -  17 chovu českých 

slepic zlatých kropenatých, 34 chovů českých hus a 9 chovů českých hus chocholatých.  

  

 Informace mandátové komise, odešel delegát. Přítomní delegáti mají 290 mandátů.  

 

 

Ad 11) KONTROLNÍ STANICE LANŠKROUN 

 

     Miloslav Hertl – referoval o  vybudování kontrolní stanice při SZeŠ Lanškroun (dále jen 

KS), na práci se podíleli chovatelé z Klubu chovatelů hempšírek a další dobrovolníci. Byla 

promítána fotodokumentace mapující budování KS, její provoz a testování zvířat. 

Informoval o letošním testu českých slepic, který přinesl několik úskalí.  

  

 Informace mandátové komise, odešel delegát. Přítomní delegáti mají 282 mandátů . 

 

 

Operativně bylo přesunuto projednávání návrhu rozpočtu ÚOK CHD na rok 2022 a volba 

delegáta sekce na Valnou hromadu ČSCH 2021. Bližší informace k hlasování v bodu č. 14 a 

bodu č. 16. 

 

 

 Po deseti minutách - informace mandátové komise, odešel delegát. Přítomní 

delegáti mají 276 mandátů . Od této chvíle (14.40 hod.) bylo jednání konference 

neusnášeníschopné.  

 

 

Ad 12) INFORMACE O ČINNOSTI CHOVATELSKÝCH KLUBŮ 

 

Václav Rohrer ml. – 22 klubů, celkem 520 členů, nově založený Klub chovatelů holokrček, 

letos proběhl aktiv s kluby v Havlíčkově Brodě. Šest klubů pracuje na vysoké úrovni, pak je 
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jakýsi střed, čtyři pět klubů de facto nepracuje. Na aktivu byla představena nová směrnice. 

Vyhlášena byla také soutěž o nejlepší ročenku s finančním ohodnocením.  

 

 

Ad 13) INFORMACE DELEGÁTA ČSCH V SEKCI DRŮBEŽE EE 

 

      Zprávu zpracoval Peter Žuffa, z důvodu nákazových opatření nebyl jeho příjezd ze SR 

možný. Zprávu přednesl Ing. Zdeněk Dráb. Byla podána informace o generálním zasedání 

EE, zpráva byla promítána. Prezentována byla informace o nařízení EU č. 688/2020 

regulující přesun zvířat v rámci EU a mimo ni (osvědčení TRACES), dále informace o tom, 

že v některých zemích EU se již chystají radikální opatření při výstavách drůbeže, například 

povinnost umístění bidla ve voliéře, plné boční a zadní stěny u výstavních klecí, možnost 

koupele pro vodní drůbež aj.   

 

  

Ad 14) NÁVRH ROZPOČTU ÚOK CHD NA ROK 2022 

 

Návrh byl projednán po bodu č. 11. Kdo souhlasí s předloženým návrhem rozpočtu na rok 

2022 (náklady ve výši 433.000,- Kč) – HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.       

 

 

Ad 15) DISKUSE KE ZPRÁVÁM 

 

 Ing. Jaroslav Boukal: OO ČSCH Kladno doporučuje podpořit na Valné hromadě 

ČSCH volbu JUDr. Mikuláš Papouška do Rozhodčí komise ČSCH; 

 Josef Blažek: kvitoval zřízení kontrolní stanice při SZeŠ Lanškroun, připomněl 

testování drůbeže v dřívějších letech. Apeloval na to, že chovatelství je koníček a je 

třeba na něj pohlížet s patřičným nadhledem; 

 Jaroslav Balcar: doporučil motivovat MCH nižší cenou za kroužky; 

 Lubomír Kesner: doporučil tuto podporu MCH přes OO ČSCH; 

 Josef Beran: navázal na zprávu Petera Žuffy – je nutné zasadit se o změkčení 

podmínek pro drobnochovatele (reakce na nařízení EU č. 688/2020);  

 Rostislav Valeš: dotazoval se, proč se základní objednávky nánožních kroužků 

musejí hradit dopředu, když kroužky jsou doručeny až na přelomu roku;  

 Ing. Radek Novotný: reagoval na nařízení EU č. 688/2020. Konstatoval, že EE v této 

věci nekonal. Nyní je třeba záležitost řešit přes jednotlivé svazy;  

 MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D.: poděkoval za pozvání, připomněl dobrou 

spolupráci mezi chovateli králíků a drůbeže; 



 

 8 

 Lubomír Kesner: reagoval na dotaz ohledně objednávky kroužků – brzké objednání 

je požadavek výrobce; 

 Bc. Dita Keslová: coby účetní upozornila, že rozpočet musí mít příjmovou část, 

rozpočet v této podobě není úplný; 

 Lubomír Kesner: odpověděl, že zajištění příjmů má na starosti ÚVV ČSCH; 

 Josef Ješetický: vznesl dotaz, které kluby nepracují; 

 Václav Rohrer: odpověděl – kluby chovatelů HA, SA, RI, ŠU a de facto i V. Uvedl, 

že kluby nemají dosud k dispozici pobočku Plemenné knihy drůbeže (poznámka – 

aplikace je stále ve vývoji, doplňuje se, prověřuje, napojuje na svazovou evidenci, 

v současnosti je využívána k agendě genetických zdrojů).  

 Ilona Pleskotová: apelovala na zajištění důstojných cen pro MCH (diplomy aj.); 

 Lubomír Kesner: referoval o online prodeji na CV - u prodejného zvířete bude na 

oceňovacím lístku prodejní čárový kód. Expozice MCH králíků nebude tentokrát 

samostatně, na kleci bude informace, že zvíře náleží MCH; 

 Pavel Hrubeš: vznesl dotaz, co se v současnosti myslí kolekcí drůbeže; 

 Ing. Zdeněk Dráb: kolekce jsou čtyři kusy drůbeže stejného plemene a barevného 

rázu, zastoupení obou pohlaví v jakémkoliv poměru. „Mistr ČR“ – kolekce musí 

získat minimálně 376 bodů, vystaveny musí být minimálně tři kolekce;  

 Miloslav Hertl: považuje za důležité pozvat předsedu ÚVV ČSCH na další jednání 

ÚOK CHD – ohledně tvorby rozpočtu;  

 Ing. Radek Novotný: vysvětlil klíč pro tvorbu rozpočtů – tzv. „stropy“ jsou zadané 

pro cestovné, občerstvení a paušální náhrady funkcionářů, aby peníze nebyly využity 

jen pro jednotlivé ÚOK. K nákladům na webovou aplikaci pro Plemennou knihu 

drůbeže v rozpočtu ÚOK CHD – je to z důvodu vyúčtování státní dotace. Je zřejmé, 

na co byly finanční prostředky využity, uvedení v rozpočtu ÚOK CHD má smysl; 

 Lubomír Kesner: uvedl, že ÚVV  ČSCH nebude vstupovat do odborných záležitostí ÚOK, 

předseda ÚVV ČSCH nemůže sám věci rozhodnout, je jedním z členů ÚVV ČSCH; 

 Ing. Zdeněk Dráb: poděkoval za klidné a vstřícné jednání. Vyslovil názor, že 

chovatelství má lidi spojovat.   

 

 

Ad 16) VOLBA DELEGÁTA NA VALNOU HROMADU ČSCH 

 

Tento bod byl projednán po projednání bodu č. 11. Delegátem na Valnou hromadu ČSCH je 

Ing. Zdeněk Dráb, náhradníkem Josef Vilhelm - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.        
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Ad 17) USNESENÍ 

 

     Celkové usnesení nebylo odhlasováno z důvodu neusnášeníschopnosti. Body usnesení 

byly zrekapitulovány na základě průběžného hlasování. Z důvodu neusnášeníschopnosti 

nebylo hlasováno o ukládacích bodech.  

 

 Informace mandátové komise, před rekapitulací bodů usnesení byli přítomni 

delegáti s 256 mandáty.  

 

 

 

USNESENÍ  

Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže,  

která se konala dne 16. října 2021 v Pardubicích  

 

Schvaluje: 

 

1. Doplněný program Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže. 

2. Volbu mandátové komise ve složení: Antonín Drbal, Jakub Šedivý, Josef Ješetický. 

3. Volbu návrhové komise ve složení: Miloslav Hertl, Milan Hradec, Ing. Jaroslav Boukal. 

4. Zapisovatelku: Ing. Elišku Stejskalovou.  

5. Ověřovatele zápisu: Jiřího Krále, Lubomíra Kesnera, Ing. Zdeňka Drába.  

6. Delegáta na Valnou hromadu ČSCH 2021 Ing. Zdeňka Drába a náhradníka Josefa 

Vilhelma.    

7. Revizní zprávu kontrolní komise za rok 2020 přednesenou JUDr. Mikulášem 

Papouškem. 

8. Novelizovanou Směrnici pro kontrolované chovy čistokrevných plemen drůbeže 

schválenou v předloženém znění. 

9. Návrh rozpočtu ÚOK CHD na rok 2022 schválený v předloženém znění.  

 

Bere na vědomí: 

 

1. Zprávu o činnosti ÚOK CHD přednesenou Josefem Vilhelmem. 
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2. Kontrolu usnesení minulé Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže 

přednesenou Jiřím Králem. 

3. Zprávu o genetických zdrojích drůbeže přednesenou Ivanem Pavlem. 

4. Zprávu o stanici kontroly užitkových vlastností čistokrevných plemen drůbeže 

v Lanškrouně přednesenou Miloslavem Hertlem. 

5. Zprávu o klubech chovatelů drůbeže přednesenou Václavem Rohrerem ml. 

6. Zprávu delegáta ČSCH v sekci chovatelů drůbeže EE za rok 2020 zpracovanou Peterem 

Žuffou a přednesenou Ing. Zdeňkem Drábem.   

7. Jednotlivé diskuzní příspěvky. 

8. Doporučení delegátům okresů od delegáta OO ČSCH Kladno podpořit na Valné 

hromadě ČSCH volbu JUDr. Mikuláše Papouška do Rozhodčí komise ČSCH.  

 

 

Ad 18) ZÁVĚR 

 

Josef Vilhelm poděkoval přítomným za jejich účast, přednesené podněty a konstruktivní 

jednání. Popřál všem především zdraví a radost z chovatelství. Jednání bylo ukončeno v 

16.35 hod. (Poznámka – jako součást zápisu nebyly schváleny žádné přílohy.)     

 

 Informace mandátové komise, v závěru jednání byli přítomni delegáti s 205 hlasy.   

 

 

 

 

 

                                                                                Josef VILHELM, v. r.  

                                                                       předseda ÚOK chovatelů drůbeže               

 

 

 

 

 

 

 

 

 Zapsala: Ing. Eliška Stejskalová 

 Ověřovatelé zápisu: Jiří Král, Lubomír Kesner, Ing. Zdeněk Dráb 

 K ověření předáno dne: 19. 10. 2021 

 Ověřování zápisu ukončeno dne: 11. 11. 2021 

 Zápis bude vyvěšen na webu ČSCH, v časopise Chovatel bude uveřejněné usnesení.  


